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Zápis z USTANOVUJÍCÍ  VALNÉ  HROMADY Občanského sdružení rodičů a přátel 

ZŠ Zdice 

dále jen „Sdružení“ 

 

Konané:   2.10.2012, 17.00 HOD V BUDOVĚ ZŠ ŽIŽKOVA ULICE, ZDICE 

 

Občanské sdružení vzniklo v červnu tohoto roku, za účelem spolupráce rodičů se Základní 

školou Zdice. Sídlem Sdružení je: Komenského 72, Zdice – budova Základní školy II. 

Stupně. 

 

 

Orgány Sdružení: -    Valná hromada 

- Rada rodičů 

- Předseda Sdružení 

- Místopředseda Sdružení 

- Pokladník Sdružení 

 

 

Občanské Sdružení navenek zastupuje předseda, místopředseda a pokladník, vždy 

v kombinaci dvou osob. Zastupování je dle stanov, které jsou platné a k dispozici na 

vyžádání.  

 

 

PŘÍTOMNO:  26 ČLENŮ VALNÉ HROMADY   

 

- Z CELKOVÉHO POČTU 26 ČLENŮ, TUDÍŽ BYLA VALNÁ HROMADA USNÁŠENÍ SCHOPNÁ 

 

z toho 

 

PŘÍTOMNO:  15 ČLENŮ RADY RODIČŮ  (viz. prezenční listina) 

OMLUVENO:  2 ČLENOVÉ RADY RODIČŮ (Iva Germeková, Klimešová Renata) 

CHYBÍ:   2 ČLENOVÉ RADY RODIČŮ (Prošková Martina, Šebestová Magda) 

 

 

HOSTÉ:  1 – (PANÍ ŘEDITELKA ZŠ ZDICE Mgr. Eva Fiřtová) 

 

 

 

PROGRAM :  1. ZAHÁJENÍ 

                 2. PŘEDSTAVENÍ RADY RODIČŮ A STATUTÁRNÍCH ZÁSTUPCŮ SDRUŽENÍ 

       3. PŘEDSTAVENÍ PLÁNU SPOLUPRÁCE SDRUŽENÍ A ZŠ 

    4. HOSPODAŘENÍ 

      5. RŮZNÉ 

       6. DISKUSE 

           7. ZÁVĚR 
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K bodu 1. Zahájení 

Paní Kateřina Sklenářová přivítala na ustanovující Valné hromadě všechny přítomné členy 

Rady rodičů, členy Valné hromady a hosty a seznámila je s programem schůze. 

 

Paní Sklenářová pověřila paní Šiškovou jako zapisovatele na této Ustanovující valné hromadě. 

Dále navrhla  paní Joudalovou a Rosenbaumovou jako ověřovatele zápisu. 

 

 

PRO:  26 ČLENŮ 

PROTI:  0 ČLENŮ 

ZDRŽEL SE: 0 ČLENŮ 

 

NAVRŽENI OVĚŘOVATELÉ BYLI SCHVÁLENI. 

 

K BODU 2. PŘEDSTAVENÍ RADY RODIČŮ A STATUTÁRNÍCH ZÁSTUPCŮ SDRUŽENÍ 

Paní Sklenářová představila jednotlivé zástupce tříd – Radu rodičů a rovněž statutární 

zástupce Sdružení. Všichni členové byli jednohlasně odsouhlaseni. 

 

 

Členové Rady rodičů – viz. Přiložený seznam 

 

 

Statutární zástupci:  Předseda  Kateřina Sklenářová 

   Místopředseda Kateřina Šišková 

   Pokladník  Vendula Bacíková 

 

 

PRO:  26 ČLENŮ 

PROTI:  0 ČLENŮ 

ZDRŽEL SE: 0 ČLENŮ 

 

 

 

Usnesení č. 1/12 – Valná hromada OS „ Rodičů a přátel ZŠ Zdice „  schvaluje složení Rady  

                               rodičů i statutární zástupce. 

 

 

K BODU 3. PŘEDSTAVENÍ PLÁNU SPOLUPRÁCE SDRUŽENÍ A ZŠ 

Host, ředitelka ZŠ Zdice paní Fiřtová by ráda rozvíjela spolupráci školy versus rodiče, kde při 

tomto by mělo být nápomocno Sdružení. Rovněž uvedla možné oblasti spolupráce 

s Občanským sdružením, jako jsou: školní akademie, školní ples, vánoční trhy konané 

2.12.2012, oslovování potencionálních sponzorů, knihy do školní knihovny atd.  

Ze strany rodičů byla vznesena žádost o přípravu orientačního seznamu konkrétních potřeb 

ZŠ pro lepší orientaci v problémech školy a efektivnější možnosti pomoci. Paní ředitelka 

vytvoření takového seznamu odsouhlasila. 
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Partnerskou školou pro ZŠ Zdice v rámci projektu „Pomáháme školám k úspěchu“ je ZŠ 

Kunratice. Paní ředitelka Fiřtová nabídla možné setkání s tamním Občanským sdružením 

Patron pro získání podnětů na spolupráci ZŠ Zdice versus Sdružení.  

K BODU 4. HOSPODAŘENÍ 

aa))  PPooččáátteeččnníí  ssttaavv  ffiinnaannččnníícchh  pprroossttřřeeddkkůů  SSddrruužžeenníí  kk  3311..88..22001122  

- Bylo převzato vyúčtování od paní Stejskalové 

- K uvedenému datu bylo k dispozici 98.600,- Kč 

- Do této částky jsou zahrnovány výdělky ze školních akcí (ples, 

akademie, vánoční trhy, příspěvky od žáků) 

- Sběr bylin a papírů je z tohoto vyčleněn. Získaná částka za tyto 

aktivity je poskytnuta na podporu adopce na dálku ZŠ Zdice. 

 

bb))  ZZřříízzeenníí  úúččttuu  pprroo  SSddrruužžeenníí  

- 6.9.2012 byl zřízen účet u ČSOB, což bylo odsouhlaseno Radou 

rodičů 28.6.2012. 

- ČÍSLO ÚČTU: 254 376 067 / 0300 

 

cc))  SScchhvváálleenníí  vvýýššee  rrooddiiččoovvsskkééhhoo  ppřřííssppěěvvkkuu  

- pro školní rok 2012/2013 byla Radou rodičů navržena výše 

rodičovského příspěvku za každého žáka ve výši 200,- kč 

 

- příspěvky budou vybírány ve spolupráci s třídními učiteli do 

31.10.2012. Poté bude hromadně vloženo paní Stejskalovou na 

běžný účet Sdružení. 

 

PRO:  26 ČLENŮ 

PROTI:  0 ČLENŮ 

ZDRŽEL SE: 0 ČLENŮ 

 

 

Usnesení č. 2/12 – Valná hromada OS „ Rodičů a přátel ZŠ Zdice „ schvaluje rodičovský  

                               příspěvek pro školní rok 2012/2013 ve výši 200,- Kč. 

                          

 

dd))  VVyyuužžiittíí  rrooddiiččoovvsskkééhhoo  ppřřííssppěěvvkkuu  

- využití těchto příspěvků bude v rámci nákupu (výtvarných potřeb 

pro školu, hygienických prostředků, tonerů, aj.). 

 

 

K BODU 5. RŮZNÉ 

a) VVáánnooččnníí  ttrrhhyy  

- Se budou konat 2. 12. 2012 společně s programem města Zdice na 

náměstí při rozsvěcování stromu. 

- Paní ředitelka Fiřtová vyzvala ke spolupráci rodiče s jednotlivými 

třídními učiteli při vytváření výrobků na Vánoční trhy. A rovněž 
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požádala o participaci při prodeji daných výrobků.  

- Prosba o zamyšlení nad možnostmi spolupráce se školou. Jak by 

mohlo přispět k úspěchu Sdružení. Jednotlivé návrhy mají rodiče či 

Sdružení tlumočit třídním učitelům a dohodnout se na možnostech 

realizace.  

- Další projednávání konkrétních návrhů bude na další Radě rodičů 

začátkem listopadu 2012 (přesný termín bude stanoven a včas 

oznámen). 

 

bb))  ŠŠkkoollnníí  jjííddeellnnaa  

- Dne 1.10.2012 proběhla informativní schůzka zástupců Sdružení 

(paní Sklenářové, paní Bacíkové) s vedoucí školní jídelní paní 

Ličíkovou.  

- Byla dohodnuta nová lhůta pro odhlašování obědů – tj. do 7 hod 

rána telefonicky či e-mailem. 

- V době nemoci je možné odebírat obědy, avšak za plnou cenu 60,- 

Kč. 

- Byla projednávána kvalita surovin, ze kterých školní jídelna vaří. 

Zástupci Sdružení byli ujištěni, že je vařeno pouze ze surovin nikoli 

z polotovarů.  

- Každý rodič má možnost zažádat o vyúčtování stravného 

telefonicky či e-mailem přímo paní vedoucí školní jídelny – paní 

Ličíkovou. Platba probíhá vždy měsíc dopředu. 

- Veškeré informace ohledně provozu školní jídelny jsou uvedeny 

v Řádu (možno najít na stránkách ZŠ Zdice, rubrika: školní jídelna). 

 

cc))  TTřřííddnníí  sscchhůůzzkkyy  

- Prosba rodičů, kteří mají žáky na obou stupních ZŠ Zdice o 

přesunutí třídních schůzek do dvou termínů. Není možné v rámci 

jednoho dne navštívit oba stupně. Tuto otázku je nutné projednat 

s paní ředitelkou Fiřtovou. Výsledek bude prezentován na další 

Radě rodičů.  

 

 

K BODU 6. DISKUSE 

BYLY PROJEDNÁNY NÁSLEDUJÍCÍ OTÁZKY OD RODIČŮ: ODPOVÍDALA PANÍ ŘEDITELKA FIŘTOVÁ 

 PC gramotnost, kdy je zahrnuta do výuky?  

- PC znalosti začínají získávat žáci od 5. třídy. 

 Zda jsou žáci informováni v oblasti finanční gramotnosti? 

- Toto je obsaženo v předmětu Pracovní činnosti od 8.třídy. 

 V 1.A jeden s rodičů nabídl možnost poskytnutí bezplatné licence softwaru na 

vytvoření stránek třídy pro jednodušší komunikaci rodičů a třídního učitele. Otázkou 

je, zda je možné prvotně vyzkoušet jako pilotní projekt tento software pouze v třídě 

1.A a posléze po odladění a kladné odezvě zařídit případné další licence pro zbylé 

třídy. 
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- Paní ředitelka Fiřtová se tomuto nebrání a případné otázky v oblasti 

IT mají být komunikovány s panem učitelem Bártou. 

 

K BODU 7. ZÁVĚR 

Předsedkyně Sdružení paní Sklenářová poděkovala všem za účast na Ustanovující valné 

hromadě a připomenula následující Radu rodičů, plánovanou na začátek listopadu 2012. 

 

 

 

 

 

 

       Kateřina Sklenářová                                                    Kateřina Šišková 

           předseda OS                                                          místopředseda OS      

 

 

 

 

 

Zápis ověřil: 

  

 

 

 

 

 

         Jolana Joudalová                                                     Petra Rosenbaumová 

 

 

 

 

 

 
Zápis vyhotovil: Kateřina Šišková 

Ve Zdicích dne 2.10.2012 


